
Onderzoek klachten, meldingen 
en bezwaarschriften  
De rekenkamer doet momenteel onderzoek naar 
de afhandeling van meldingen, klachten en 
bezwaren bij de gemeente zelf en bij enkele 
verbonden partijen, te weten AVU, GGDrU, 
RUD en WIL.  
De onderzoekers hebben van deze organisaties 
beleidsstukken, verantwoordingsdocumenten 
en webpagina’s, geanalyseerd en enkele 
betrokken ambtenaren geïnterviewd. De 
komende weken volgen de laatste interviews en 
werken we aan de rapportage. De rekenkamer 
verwacht de bevindingen, conclusies en 
aanbevelingen begin 2025 aan de raad te 
kunnen aanbieden. 

Wisseling van de wacht 
Vanwege het vertrek van Rob Paulussen als 
voorzitter heeft Matthijs van den Berg, sinds 
2023 lid, het voorzitterschap overgenomen. In 
de raadsvergadering van 26 november is 
Roxana Chandali benoemd als nieuw lid.  
 

 
 
Zij werkte lang en op veel verschillende 
beleidsterreinen in overheidsdienst als 
(coördinerend) beleidsadviseur en projectleider. 
Ook heeft zij de nodige onderzoekservaring. 
Sinds 2021 werkt zij als zelfstandig onder-
zoeker en adviseur, vooral in en voor het 
openbaar bestuur. Ook is zij lid van diverse 
commissies op het gebied van ongewenste 
omgangsvormen. 
 

De rekenkamer Lopik vormt een personele unie 
met de rekenkamers van IJsselstein en 
Montfoort. IJsselstein heeft volgens afspraak 
het voortouw genomen in de werving van het 
nieuwe lid. Een raadslid was namens de 
Begeleidingscommissie van de rekenkamer 
IJsselstein actief betrokken bij de werving. 

Enquête 
De rekenkamer kiest als onafhankelijk orgaan 
zelf haar onderzoeksonderwerpen, maar houdt 
daarbij wel rekening met de behoeften van de 
raad. De rekenkamer heeft daarom onlangs een 
enquête uitgezet onder de raadsleden om te 
inventariseren welke onderzoeksonderwerpen 
de raad interessant vindt.  
 
Uit de regio 
In IJsselstein rondde de rekenkamer onlangs 
een onderzoek af naar het gebruik van 
algoritmen door en namens de gemeente. 
Gebleken is dat de gemeente nog niet veel werkt 
met algoritmen en dat het niveau van kennis en 
bewustzijn hierover beperkt is. De rekenkamer 
beveelt aan om te komen tot een visie en 
bijbehorend beleid om te zorgen dat de 
organisatie zich bewuster wordt van de kansen 
en risico’s van algoritmen, medewerkers 
gestimuleerd worden om ermee aan de slag te 
gaan en de organisatie in staat is om 
verantwoord met algoritmen om te gaan.  
In Montfoort loopt een onderzoek naar 
subsidieverlening. Dit onderzoek wordt naar 
verwachting in het voorjaar van 2025 
opgeleverd. 
 
Meer weten? 
Informatie over de rekenkamer is te vinden op 
onze webpagina. Heeft u vragen? Neem dan 
contact op met Margreet Windhorst, secretaris 
van de rekenkamer, via 
secretaris_RK_Lopik@raamwerk.nu  
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